



BEIJING 2014 IN-HOUSE LEGAL SUMMIT

THE WESTIN BEIJING CHAOYANG - 27 NOVEMBER

LIMITED SPACE 数量有限 • COMPLIMENTARY PASSES* AVAILABLE 免费门票* • RESERVE NOW 即刻预订

Living up to its legacy as one of ALB's largest and most respected conferences, **ALB Beijing In-House Legal Summit** is coming back with an information-packed programme with a record number of expert speakers and topics. Attracting 200+ C-level legal and business representatives from a cross-section of industries, the Summit will cover a variety of practice areas ranging from Intellectual Property, Anti-trust, M&A and Alternative Dispute Resolution, Employment Law and Compliance.

作为《亚洲法律杂志》(ALB)规模最大、最具影响力的会议之一, ALB北京企业法律顾问峰会将于11月27日在金茂北京威斯汀大饭店再次隆重举行。本次峰会将聚集超过200名北京及周边区域的企业法律顾问出席, 其中更不乏企业法务部门的高层管理人员。各法律领域的实操专家将齐聚一堂, 就知识产权、反垄断、企业并购、纠纷仲裁、劳动法、企业合规等问题进行深入探讨。

KEY BENEFIT TO ATTEND:

- Examine the latest developments in China's Intellectual Property legislation
深入学习知识产权法律法规最新立法进展
- Master the fundamentals of how to best conduct your M&A transaction
掌握企业并购的最佳实操方法
- Be the first to learn about the most innovative arbitration mechanisms
抢先了解最前沿的仲裁理念
- Get updated on the enforcement experience of China's competition and anti-trust regulations
获得反不正当竞争及反垄断法律法规的最新执法经验
- Gain insight into China's Labour Law: the strengthening of rules concerning employment practices
深入探讨中国劳动法: 重点关注雇佣员工相关法律条文
- Participate in a lively discussion about crucial compliance and good governance strategies under severe regulatory pressures
全面挖掘各方观点: 在严格的法律法规下保持合规、道德的重要性

To register, visit www.regonline.com/BJIHLS2014
For further information, contact **Colin** at (86-10) 6267 4306 or e-mail colin.wang@thomsonreuters.com

*Free passes are not applicable to law firms, related legal service providers and vendor companies. Terms & conditions apply.

LEGALBUSINESSONLINE.COM/IHS/BEIJING-IHS-2014

LEADING CORPORATE COUNSEL AND ACADEMY PROFESSIONAL



QIAO YANG
Deputy Director,
Legal Department
State Development & Investment Corp.
乔阳, 法律事务部副主任, 国家开发投资公司



JIANG YI
Director of China
Legal Counsel
LinkedIn China
蒋怡, 中国法务总监, 领英中国



QI HUAN
Associate
Professor,
Managing Director of CIIAI
China University of Political Science and Law
祁欢, 国际法学院副教授, 国际反垄断和投资研究中心常务董事, 中国政法大学



ISABELLE H WAN
Senior Partner
& Leader,
Employment Law Practice
TransAsia Lawyers
万以娴, 资深合伙人、劳动法业务部门负责人, 权亚律师事务所



ZHAN HAO
Managing Partner
AnJie Law Firm
詹昊, 管理合伙人, 安杰律师事务所



CHEN FUYONG
Deputy Secretary-General
Beijing Arbitration Commission
陈福勇, 副秘书长, 北京仲裁委员会



WANG YONG
Senior Partner
Jincheng Tongda & Neal Law Firm
王勇, 高级合伙人, 金诚同达律师事务所



ANGELA YAO
Chief Counsel of China
Thomson Reuters
姚茜, 中国区首席法律顾问, 汤森路透



ALEX LIU
Partner
Global Law Office
刘成伟, 合伙人, 环球律师事务所



LI HAIFENG
Partner
Global Law Office
李海峰, 合伙人, 环球律师事务所



LI ZHAO
Partner
Global Law Office
李昭, 合伙人, 环球律师事务所



ROBERT FAN
General Counsel
Trends Group
樊百乐, 总法律顾问, 时尚集团

WORKSHOP SPONSORS



ASSOCIATE SPONSORS



ONLINE LEGAL RECRUITMENT SPONSOR



EVENT PARTNER



SUPPORTING ORGANISATION



ALB SUPPORTS



PROUDLY PRESENTED BY

